
 
 
Interpellation 

 
Implementeringen av barnkonventionen i Malmö stad 
FN:s konvention om barnets rättigheter, allmänt känd som barnkonventionen, blev 
svensk lag den 1 januari 2020. Detta innebär att alla kommuner, inklusive Malmö 
stad, är juridiskt skyldiga att säkerställa att barnets rättigheter beaktas i all 
verksamhet och beslutsfattande. Enligt Malmö stads officiella webbplats ska arbetet 
med barnets rättigheter genomsyra alla förvaltningar, nämnder och bolag, och 
stadskontoret ansvarar för att samordna detta arbete. 

Kommunstyrelsen har ett övergripande ansvar för barnkonventionen, så kallad 
uppsikts plikt. Det är oroväckande att det inte tydligt framgår hur barnkonventionen 
praktiskt implementeras i Malmö stads verksamheter, eller hur kommunens politiker 
utbildas i sitt ansvar kopplat till lagen. 

Som förtroendevalda är det vårt ansvar att både förstå och efterleva 
barnkonventionen. Utan tillräcklig kunskap och erfarenhet riskerar vi att fatta beslut 
som kan få negativa konsekvenser för barn och unga i vår stad. 

 
 
Med anledning av ovan vill jag därför fråga Katrin Stjernfeldt 
Jammeh, kommunstyrelsens ordförande: 

 
• Hur säkerställer kommunstyrelsens ordförande att barnkonventionen 

integreras i allt beslutsfattande och i stadens dagliga verksamheter? 
• Hur ser utbildningen för stadens politiker ut gällande barnkonventionen, och 

vilka krav ställs för att säkerställa att förtroendevalda har den kunskap och 
kompetens som krävs för att ta sitt ansvar enligt lagen? 

Svar önskas vid nästkommande kommunfullmäktige, utan skriftligt svar. 

 
Malmö 2025-01-30 
Marek Lakatos (V) 
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